
BESLUITENLIJST VAN DE GECOMBINEERDE COMMISSIE SAMENLEVING EN GRONDGEBIED OP
DINSDAG 21 JANUARI 2020 OM 19.30 UUR IN LANDVAST. 
Aanwezig: de leden de dames Margreet de Deugd-Bos (CDA) en Mieke van 't Verlaat-de Kruijf (VVD) en de
heren Rene Zonnebeld (PvdA), Wim van Krimpen (PvdA), Ramon Pardo Kruidenier (D66), Marko Stout
(D66), Albert Brasser (SGP), Jan Mark ten Hove (SGP), Harald van Vliet (SGP), Stavros Barzas (VVD), Arco
Strop (CDA), Arie van 't Zelfde (CDA), Jan de Kok (CDA), Hans van Ommen (CDA), Jako Sterrenburg
(ChristenUnie) en Bart Jan Poirot (ChristenUnie). 
De wethouders mevrouw A.D. (Dorien) Zandvliet en de heren A. (Arjan) Kraijo en P.J. (Peter) Verheij.
Griffier: mevrouw A.M. (Anneke) Bode-Huizer.
Voorzitter: de heer J.C. (Jaco) Brand.

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet ieder welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen concept-besluitenlijst commissie Grondgebied en commissie Bestuur en
Samenleving 10 december 2019

Besluit
De verslagen van de commissies Grondgebied en Bestuur & Samenleving van 10 december
2019 worden ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Wethouder Kraijo zegt dat hij geen mededeling heeft, maar wel een oproep. Op 6 en 8
februari staan er bijeenkomsten gepland in het kader van het opstellen van de Regionale
Energie Strategie. Dit betreft openbare bijeenkomsten die speciaal gericht zijn op
volksvertegenwoordigers.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Zienswijze afschaffen financiële solidariteit jeugd (2518362)
Besluit
Vanuit de commissie worden vragen gesteld, ondermeer over de periode van monitoring en
de verzekering voor speciale gevallen. Meerdere fracties geven aan dat jeugd met een
hulpvraag niet buiten de boot mag vallen. 
Wethouder Zandvliet beantwoordt de vragen in 1e termijn, waarop de commissie in 2e
termijn enkele verduidelijkende vragen stelt. 
De commissie ziet graag dat er snel nagedacht wordt over de verzekeringsmodule en wat
daarin opgenomen moet worden. Ook met een zinsnede over een evaluatie na een jaar zijn
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meerdere fracties het eens.  
De VVD oppert nog de mogelijkheid om een aanvulling in de zienswijze te verwerken over
wat te doen als het niet goed blijkt te werken. Dit voorstel vindt geen bijval in de commissie.
De fractie beraadt zich nog of ze dit punt nog wil bespreken in de raadsvergadering. 
Wethouder Zandvliet zorgt dat de tekst van de zienswijze wordt aangevuld met een passage
over snel nadenken over evalueren na een jaar en de verzekeringsmodule met wat daarin
opgenomen moet worden.
De commissie adviseert voorshands om het stuk als hamerstuk te agenderen voor de raad
van 28 januari. Indien de VVD-fractie alsnog dit wil bespreken dat laten zij dat weten.

5 Raadsvoorstel Integraal Preventieplan Sociaal Domein (2518371)
Besluit
De commissie bespreekt dit raadsvoorstel. Hierbij wordt opgemerkt dat de bijlage bij het
voorstel meer een activiteitenlijstje is dan een matrix. Verder zit het op pag. 26 genoemde
advies van de Adviesraad er niet bij  
Wethouder Zandvliet zal zorgen dat het advies van de adviesraad nog wordt toegevoegd en
dat de tekst t.a.v. cliëntondersteuning wordt bekeken en - indien nodig - aangepast. 

De bespreking in 2e termijn wordt voortgezet in de raad. Daarbij wordt in de
commissie afgesproken dat die 2e termijn geen herhaling mag worden van wat er in 1e
termijn in deze commissievergadering is besproken. 
De commissie adviseert om het stuk als bespreekstuk te agenderen bij de raadsvergadering
van 28 januari.

6 Adviesnota dienst DG&J Regiovisie Geweld hoort nergens thuis (2500565)
Besluit
Vanuit de commissie komen positieve geluiden over deze adviesnota. Meegegeven wordt
dat het jammer zou zijn als dit een loos stuk zou blijven. Er wordt gevraagd of er voldoende
capaciteit is bij het CJG als de acties die genoemd staan, daar opgepakt moeten gaan
worden. Ook komen er vragen over het melden en de opvolging van die meldingen.
Wethouder Zandvliet beantwoordt de gestelde vragen.  
De commissie is van mening dat het stuk nu voldoende behandeld is zodat het als afgedaan
beschouwd kan worden. 

De voorzitter schorst hierop de vergadering voor 3 minuten.

7 Raadsinformatiebrief Niet-realiseren DOK12
Besluit
De voorzitter heropent de vergadering.

Bij behandeling blijkt dat de commissie graag een snelle evaluatie wil en gaan er stemmen
op om nog eens goed naar de kaders te kijken die meegegeven waren. Ook komen er
vragen over de financiële onderbouwing (in de geheime bijlage). 
Wethouder Zandvliet beantwoordt de vragen. Ze geeft aan dat de quickscan nog moet
worden uitgevoerd. Dat gebeurt in februari, zodat het in maart met de raad gedeeld kan
worden. Op verzoek van de commissie zegt ze een goede evaluatie toe. 
Ze merkt op dat in de door de heer Stout geopperde ontwikkelingen de Fatimakerk niet
betrokken kan worden omdat die verkocht is. 
Op de vraag van de heer Van Vliet waarom de raad niet eerder geïnformeerd is antwoordt
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ze dat het college eerst de initiatiefnemers en partners heeft geïnformeerd. Dit had wellicht
ook in beslotenheid op de 17e december gedaan kunnen worden. Vanuit de commissie
wordt de in 2018 aangenomen motie over de bibliotheek aangehaald. Dit punt wordt t.z.t.
meegenomen als de evaluatie en verdere mogelijkheden besproken gaan worden.  

De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.
De geheime bijlage bij de RIB wordt in beslotenheid (agendapunt 12) besproken, zodat er
een mogelijkheid is om er vragen over te stellen.

Ingekomen stukken

8 Raadsinformatiebrief beantwoording schriftelijke vragen PvdA Jeugdzorg  (2504735)
Besluit
De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.

9 Raadsinformatiebrief Wijzigingsplan geluid en nieuw bestemmingsplan voor afvoerleiding
en parkeerplaatsen Hogendijk Alblasserdam (2510826)

Besluit
Vanuit de commissie komen vragen over de verkeersbewegingen die e.e.a. met zich mee
gaat brengen. 
Wethouder Kraijo geeft aan dat de verkeersafhandeling van het industrieterrein een
aandachtspunt is. Hij zegt de raad toe dat hij hierop terug komt met een overzicht van de
plannen en de daarbij verwachte verkeersstromen. 
De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.

10 Raadsinformatiebrief Economische activiteiten in algemeen belang (2510834)
Besluit
De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.

11 Raadsinformatiebrief Prestatieafspraken 2020 Alblasserdam (2517784)
Besluit
Vanuit de commissie komen vragen over o.a. woningen voor ouderen en of Woonkracht10
de vaart er in kan houden met betrekking tot het aangenomen voorstel t.a.v. het
Wipmolenterrein.  
Wethouder Kraijo beantwoordt de vragen. Hij gaat zijn best doen om de prestatieafspraken
2021 nog in 2020 in de raad te behandelen. 
Bij Woonkracht10 zijn ze druk met de uitwerking van het aangenomen raadsvoorstel
Wipmolenterrein.
De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.

Hierna schorst de voorzitter de vergadering (22.31 uur). 
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De heer Brand verlaat de vergadering en deze wordt voortgezet onder voorzitterschap van
de heer A.C. van 't Zelfde.

Bespreekstuk geheim

12 Vaststellen dat er in beslotenheid vergaderd wordt
Besluit
Voorzitter A.C. van 't Zelfde heropent de vergadering om 22.35 uur. 
De commissie besluit om de vergadering in beslotenheid voort te zetten.

Eerst stelt de voorzitter de geheime bijlage van de Raadsinformatiebrief niet-realiseren DOK
12 (agendapunt 7) aan de orde.
De commissie stelt hierover vragen die door wethouder Zandvliet worden beantwoord.  

13 Raadsinformatiebrief GEHEIM Waterhoven (2518363)
Besluit
Dit stuk wordt in beslotenheid behandeld. Wethouder Verheij beantwoordt de door de
commissie gestelde vragen. 
De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief te plaatsen op de Doorlopende
lijst ingekomen stukken te plaatsen op de agenda van de raad van 28 januari 2020.

Sluiting

14 Rondvraag
Besluit
Dit punt is niet behandeld - vanuit de commissie kwamen geen vragen.

15 Sluiting
Besluit
Voorzitter Van 't Zelfde sluit de vergadering om 23.15 uur en wenst allen wel thuis.
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